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Referat organisationskonferens och 

tjänstehunds utbildningsdagar  

2023-02-04--05 

LÖRDAG 

Ordförande Piia Nora inleder konferensen 

Syftet med konferensen är att få möjlighet till samverkan och dialog som genererar ett bättre 

klimat och gynnar vår samsyn. Allt i demokratisk anda. Det i sin tur kommer att leda till en mer 

hållbar framtid för Svenska Brukshundklubben. 

Målet är att få information och verktyg som stärker engagemang och oss som organisation. Vi ska 

även vara rustade för att på kongressen kunna fatta, för organisationen, kloka beslut! 

Utefter händelserikt år nämns några punkter som varit av dignitet. 

• Uppstart efter pandemin. 

• Ny förbundsstyrelsesammansättning och nya sammankallande i utskotten. 

• Ny klubbwebb. 

• Nytt medlemssystem, stor utmaning med implementeringen. 

• Samarbetar fortsatt med andra organisationer och med myndigheter. 

Vägen framåt. 

• Hunden i fokus. 

• Omvärldsläget påverkar. 

• Svenska Brukshundklubbens goda ekonomi har möjliggjort investeringar. 

 

Föreläsare Anna Bonnevie, leg. Veterinär specialist i hunden och kattens sjukdomar SVA 

Statens veterinärmedicinska anstalt (SVA) en expertmyndighet som är rådgivande till andra 

myndigheter, organisationer ang. smittskydd för tama och vilda djur. Nationellt samhällsansvar, 

samarbete internationellt, eget laboratorium. En beredskapsmyndighet inom det civila försvaret. 

Berättade om smittorisker och hur dessa kan förebyggas. 

Projekt: Smittskydd för frivilliga försvarsorganisationer som har djurkontakt med Svenska Blå 

Stjärnan och Svenska Brukshundklubben (räddningshundsidan). Målet med projektet; öka 

kunskap om infektionssjukdomar. 
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Akutsjukvård för tjänstehund – ett pågående projekt. En utbildning som kommer att bli i  

3-steg för att instruktörer ska kunna hålla utbildning i ämnet. 

Föreläsare Eric Thyrell – Våga tänka stort! 

Eric Thyrell föreläste om vad håller oss tillbaka. Rädslor, valda sanningar, attityd och 

kommunikation. 

Det sitter i huvudet så ”think out of the box”! Attityd och inställning viktigare än kunskap och 

kompetens. Positiva kontra negativa tankar – du väljer vad du ”matar” din hjärna med. 

Trots våra bra liv i Sverige mår vi allt sämre – troligtvis för att vi glömmer att påminna oss om vilka 

vi är istället för som ofta vad vi gör. All utveckling ligger alltid i att göra något som vi upplever 

ovant/obehagligt. 

Framgångsrika organisationers värdeord:  

• Service – Överleverera i service, ställ upp för andra, ännu viktigare i tider då mycket är 

digitalt. 

• Hållbarhet – Nödvändigt även ur konkurrenssynpunkt. 

• Förändring – Vara öppen för förändring, ha en plan A, B och C. 

• Etik – Behandla varandra väl, tänk ”vi”, ärlighet, öppenhet, transparent, win-win.  

• Förtroende – Värna om förtroendet! När du har andra människors bästa i åtanke, var 

trovärdig, var autentisk, håll ditt ord! Vem behöver du vara eller bli som vän/föreningsvän 

för att kunna ge levande och efterlevande ett bestående minne? 

Efter föreläsningen genomfördes workshop kring aktuellt ämne där frågeställningarna var vad 

Svenska Brukshundklubben är bra på och varför samt vad kan vi bli bättre på. Utmaningen är att 

arbeta med detta vidare på klubb och distrikt. 

Roland Ekenberg, Landstormsfonden 

Utdelar frivilliga försvarsverksamheter bidrag via ansökningar, dock inte för verksamhet som redan 

har statliga bidrag. Roland Ekenberg informerar om riktlinjer för ansökan samt vikten av att 

ansöka. Vidare pratade Roland om folkförankring, försvarsvilja, moral och etik samt frivillighet och 

vikten av frivilligheten.  

Patrik Olsson och Emelie Dahl, Agria  

Veterinärvårdsersättningen har under senaste 40 åren ökat och för vem vårdar vi – hunden eller 

ägaren? Veterinären ansvarar för etiken. Kunskapen är låg hos flertalet hundägare idag. 

Veterinärbrist råder. Information och utbildning via film har tagits fram. Ny produkt lanserad. Agria 

har världens största databas för djurskador därför vet de också vilka kliniker som utför vissa typer 

av operationer och de kliniker som har bäst slutresultat av dessa. 

Agria erbjuder utöver försäkring: 

• Sjukvårdsupplysning och vårdkoordinering 

• Hälsofrämjande tjänster och utbildning 

Panelsamtal med Näringsdepartementet på Almedalsveckan om bl. a. veterinärbristen under 

helger och nätter. Flertalet försäkringsbolag i Sverige ägs av riskkapitalbolag. 

Under frågestunden efter föredragningen kom det många frågor som besvarades av Patrik och 

Emelie. 
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SÖNDAG 
Peter Öberg chef Rikshemvärnsstaben (RHS) ansvarar för planering och uppföljning av 

militärstaberna inkl. alla hemvärnsförbanden. Peter Öberg beskriver att det är viktigt med 

treenighet: Familjen, civilsysselsättning och Hemvärnet, och att dessa kan kombineras. 

Han informerar även om Hemvärnets tillgänglighet, folkförankring, geografisk spridning, vikten 

och vinningen av civilmilitär kompetens, lokalkännedom, uppgifter och beredskap. 

Information ges om medinflytandesystem i Hemvärnet. 

Info om omorganisationen på högkvarteret som gäller fr o m 1 jan 2023. 

Inrättat civilområden sedan 1 okt 2022 men dessa kommer troligtvis anpassas efter nya, rådande 

omständigheter. 

Peter föreläste vidare om patrullhundens betydelse, utbildningar ses över och utveckling i övrigt 

kring patrullhundar. Utveckling sker med flygvapenhundar men även med sensorer i stort. 

Fokusområden – tillväxt, internationella rollen samt professionalismen. 

Ekonomi  

Skattmästare Lars Carlborg föredrog förbundets ekonomi som är i balans samt medlemsstatistik 

som fortsatt är stabil.  

Motioner och förbundsstyrelsens förslag  

De 13 motioner som inkommit presenterades och motionärer fick möjlighet att vidareutveckla 

samt delegater fick möjlighet att ställa eventuella frågor till motionärerna. 

Förbundsstyrelsen och delegater diskuterade medlemsavgift och dess nivå. Delegater uttryckte en 

oro över eventuellt förslag på höjning av medlemsavgiften då även lokalklubbar diskuterat 

höjning. Dialog fördes om ökade omkostnader och dess påverkan på förbundets samt klubbarnas 

ekonomi. 
 

 
 

  

 


